

《单词百科:subgroup是什么意思?subgroup怎么发音?subgroup的解释和用法》

英语单词subgroup是什么意思?subgroup怎么读?subgroup怎么发音?简答网为您整理了subgroup的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subgroup怎么读

subgroup的读音:[s b ru p]

subgroup的意思

1、n.小群，隶属的小组织，子群;

subgroup的近义词

1、subcategory n.亚类，子种类，子范畴;

2、subclass n.亚纲，子集;子类;

3、subdivision n. 细分，一部；分支；

4、subsection n. 分部；分段；小部分；小单位；

subgroup 的双语例句

1、The level of INS was also elevated, being the highest in the ECH subgroup.

ECH组血浆 INS 水平最高.

2、However, in a subgroup of rheumatoid arthritis (RA) patients, etanercept normalizes an anabolic response to overfeeding.

然而, 在类风湿性关节炎 (RA) 患者的一组中,
服用依那西普可使因吃的过量引起的合成代谢反应正常化.

3、A subgroup of patients underwent ambulatory BP monitoring.

另一个亚组采用动态血压监测.

4、Similar subgroup analyses yielded inconsistent results for prostate and colorectal cancer.

小组的同样分析, 前列腺癌和结肠直肠癌的结果不一致.

5、The proportion of each subgroup was 27.7 % (Ic), 33.6 % (Is), 2.5 % (IIc), 24.4 % (IIs), and 11.8 % (IVc), respectively.

各亚群的比例分别是: Ic277%、Is336%、IIc25%、IIs 244%、IVc 118%.

6、In a subgroup analysis, 83 % reported current college attendance.

亚组分析显示83%的患者正上大学.

7、The human tissue kallikrein is a subgroup of serine proteinase family wich contains 15 genes.

人组织型激肽释放酶基因家族(kallikreins,KLK)是丝氨酸蛋白酶家族的一个亚群.

8、This research makes an overall discussion about DELEXICAL VERB, a closed subgroup of verbs in language.

本文对汉语动词中一个封闭的小类——虚义动词进行了比较全面的讨论,

全文共分四章.

9、 Gives a subgroup focus when grouped with varying units.

给出一组分组以不同的单位的工作重点.

10、 Before creating master records, check which employee subgroup should maintain the master data in each case.

在创建主记录之前, 检查雇员分小组维护在每个例子主数据内.

11、 There are difference in conditions which subgroup cooperate and swarm cooperate depending on.

小群体合作与大群体合作所依存的条件是有差异的.

12、 Most of the data we've collected are individual data or multiple readings for subgroup data.

我们收集的数据通常是单独的数据或是多次测量的多组数据.

13、 And Group 1 could be subdivided into 2 groups: Subgroup 1,3 patients (MVV 45 %)

第一组再分2组: 1组MVV45%.

14、 Did you do a subgroup analysis for it?

是否做了亚组分析?

15、 Preious randomized trials hae not focused on subgroup of patients with clinical evidence of biliopancreatic obstruction.

以前的随机试验并没有集中在具有临床依据的胆道梗阻患者.

16、 There is a direct connection between the efferent vestibular neurons and some subgroup afferent vestibular neurons.

前庭神经感觉核是传出前庭神经元传入纤维的一个重要来源.

17、 The Action Group worked by dividing its tasks among a large number of subgroups.

行动小组通过将其任务分配给多个下属小组来完成工作.

18、Subgroup analyses found no indication of a treatment benefit in any patient group, said Carson.

Carson认为,亚组分析表明, 没有那个组有治疗更加获益的迹象.

以上是简答网为您整理的subgroup怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于subgroup

的用法、subgroup的释义、s

ubgroup的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subgroup>

